



INTERCONTINENTAL

KAOHSIUNG
高雄洲際®酒店



全球最大的奢華酒店品牌 – 洲際酒店進駐台灣高雄，洲際酒店及度假村遍布 210 多個目的地，擁有 70 餘年的悠久歷史與卓越的市場洞察力，致力於為賓客、同事和業務合作夥伴打造引人入勝的旅行體驗，感受「洲際人生，知行天下」的品牌魅力。認識洲際酒店品牌故事，歡迎至官網 www.intercontinental.com

The glamour of the InterContinental Life is coming back to Taiwan with the opening of this stylish boutique hotel in the south of the country. With over 210 destinations worldwide, InterContinental is the largest luxury hotel brand. Our ambition is to combine our international expertise with local wisdom and build a truly memorable destination for our guests, colleagues and business partners.

高雄洲際酒店不僅招募才華洋溢的專業人士，也積極尋找**兼職人員**，職缺如下：

Recruitment has started for talented, passionate and enthusiastic hospitality professionals, and now our Part Time vacancies include:

- 客房服務員 **Housekeeping Attendant**
- 服務中心接待 **Guest Service Agent – Concierge**
- 中/西餐廳服務員 **Restaurant Service Attendant**
- 中/西餐助理廚師 **Chinese / Western Kitchen Commis Chef**

時薪 Hourly Rate：新台幣 NT\$170 元以上，有經驗者可議，請加入 LINE 群組

兼職人員招募日期 Date：12 月每週一至每週四

時間 Time：14:00 ~ 16:00，其他時間請加入 LINE,再安排

地點 Venue：高雄洲際酒店

(請由酒店後方獅興街 18 號對面員工出入口進入

Please use our employee entrance)



兼職人員招募相關資訊，歡迎掃描 QR code 加入 Line：

For more information regarding Part Time position, please scan QR code and connect to our Line channel:

請將您的簡歷發送至 talent@intercontinental-kaohsiung.com

Join us in the first opening of InterContinental in Taiwan, and be part of this exciting journey together. Please send your CV to talent@intercontinental-kaohsiung.com



IHG REWARDS